
 
 
 
 
 
 
 
Initiativärende från Socialdemokraterna Trelleborg 
 
Svensk förskola ska vara av hög och likvärdig kvalitet och detta gäller självklart i Trelleborg också. 
Både genom verksamhetsbesök, samtal med fackliga organisationer och kontakt med 
vårdnadshavare får vi emellanåt rapporter om att barngrupperna inom vissa förskolor anses vara för 
stora. Detta kan skapa stress både för barnen och pedagogerna och kvaliteten riskerar att bli lidande.  
 
Vi yrkar  

 Att bildningsförvaltningen i en rapport redovisar hur stora barngrupperna är per avdelning 
inom förskolornas verksamhet i Trelleborg.  

 Att förvaltningen återkommer till nämnden med rapporten på nämndsmötet i Juni månad 
2022.  
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